



PRESS RELEASE / PRESSEMITTEILUNG

Luxembourg, 06.01.2020

Tokyo is calling: Marco Koch and Philip Heintz @ Euro Meet

In less than three weeks the 22nd edition of the Euro Meet in Luxembourg will take place and further top stars of the scene want to qualify for the Olympic Games. With Marco Koch and Philip Heintz, two top performers of the German Swimming Federation will be hunting for the Olympic ticket at d'Coque.

Since 2013 Marco Koch is a regular guest at the Euro Meet and unbeaten on the 200m breaststroke. In 2015 the now 29-year-old became World Champion in Kazan (long course) and in 2016 in Windsor on the short course. A month ago he won the bronze medal at the European Short Course Championships in Glasgow.

His national team colleague Philip Heintz performs in the medley events. At the 2016 Olympic Games in Rio de Janeiro, the 28-year-old swam with a German record to sixth place in the final on 200m medley. In 2017 he became European Short Course Champion in Copenhagen and in 2019 he finished fourth at the World Championships in Gwangju.

+++++

Tokio is calling: Marco Koch und Philip Heintz starten beim Euro Meet

In weniger als drei Wochen steigt die 22. Auflage des Euro Meet in Luxemburg und weitere Top-Stars der Szene wollen beim hochkarätigen Auftakt in das Olympiejahr dabei sein und sich für die Olympischen Spiele qualifizieren. Mit Marco Koch und Philip Heintz werden in der Coque zwei Leistungsträger des Deutschen Schwimm-Verbandes auf die Jagd nach dem Olympia-Ticket gehen.

Seit 2013 ist Marco Koch Stammgast beim Euro Meet und über seine Paradenstrecke – die 200m Brust – ungeschlagen. 2015 wurde der heute 29-Jährige Weltmeister in Kazan (Langbahn) und 2016 in Windsor auf der Kurzbahn. Vor Monatsfrist gewann der gebürtige Darmstädter die Bronzemedaille bei der Kurzbahn-EM in Glasgow.

Sein Nationalmannschaftskollege Philip Heintz ist auf den Lagenstrecken zu Hause. Bei den Olympischen Spielen 2016 in Rio de Janeiro schwamm der 28-Jährige mit Deutschem Rekord auf Platz sechs im Finale über 200m Lagen. 2017 wurde er Kurzbahn-Europameister in Kopenhagen und 2019 Vierter bei der Weltmeisterschaft in Gwangju.

Euro Meet Media Services

Good to know: Ticket Sale: www.euomeet.lu Social Media: [Facebook](#) / [Twitter](#)